

下屆總監談 2011-12 年度國際扶輪主題

Incoming governors talk about 2011-12 RI theme

國際扶輪新聞 - 2011 年 1 月 18 日

Rotary International News -- 18 January 2011

2011 年國際講習會全體會議開幕後國際扶輪新聞採訪了幾位地區總監當選人，國際扶輪社長當選人葛爾揚·潘乃傑宣布了2011-12年度的主題—「人道關懷 行善天下」。這裡就是他們受訪的話。

R I News spoke with several district governors-elect after the opening plenary session of the 2011 International Assembly, when RI President-elect Kalyan Banerjee announced the 2011-12 theme, *Reach Within to Embrace Humanity*. Here's what they had to say.



弗雷德 Tiabu Tatukila

9150 地區 (剛果民主共和國)

“主題非常好的。一切從心開始。這是心與腦的溝通，並告訴我們要開始做事情，而且要採取行動。”

District 9150 (Democratic Republic of the Congo)

"The theme is very good. It all begins with the heart. It is the heart that communicates to the head and tells us to start doing things and taking action."



Rajendran Sangilimuthu

3000 地區 (印度)

“這是一個很好的主題，並正在從自己的印度開始，這是一個奇妙的經歷。我們熱切地等待去從內心來開始。”

District 3000 (India)

"It is an excellent theme and, being from India myself, this was a wonderful experience. We are eagerly waiting to start reaching within."



馬爾科·安東尼 Colenci

4310 地區 (巴西)

“這是我們可以提出要求的最可能的主題。我們相信他所說的話，特別是關於家庭的重要性，在他的演講中。我們同意他的價值觀。”

Marco Antonio Colenci

District 4310 (Brazil)

"It's the best possible theme we could have asked for. We believe in what he said, especially about the importance of family, during his speech. We agree with his values."



保拉·j·馬修斯

7770 地區 (美國南卡羅來納州)

“我們一直在談論扶輪的家庭和建設我們間的友誼。我們也一直在努力去延續我們的工作是一個巨大的事情。我們品牌扶輪也運用 Facebook 和 Twitter。這個主題給了我更大的動力與扶輪社的工作並去取得這些工作。”

Paula J. Matthews

District 7770 (South Carolina, USA)

"We've been talking about the family of Rotary and building on our fellowship. Continuity of our work is a huge thing we've also been working on. We're also branding Rotary using Facebook and Twitter. This theme gives me more impetus to work with clubs and get these done."



穆罕默德·巴布

9220 地區 (毛里求斯)

“這是一個非常深刻的主題。我們將會在今年度我們的社長當選人訓練研會宣布它，我們並將在那裡談論我們的目標：鞏固扶輪社，以確保我們能夠跟上最新的國際扶輪策略計劃並在我地區內去促進聯誼與友誼，。”

Mahomed Baboo

District 9220 (Mauritius)

"It is a very deep theme. We'll announce it this year at our presidents-elect training seminar, where we'll be talking about our goals: consolidating clubs, ensuring that we're up to date with the RI Strategic Plan, and promoting fellowship and friendship in our district."